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Szatzger Martin
Elnök

Sziasztok!
Szatzger Martin vagyok, jelenleg a BME 

Közlekedésmérnöki és Járműmérnöki Karának 
közlekedésmérnök MSc-s hallgatója. A közéleti 
tevékenységeimet a Kari Diákjóléti Bizottságban 
kezdtem, majd onnan a Hallgatói Képviseletben 
folytattam. Két évvel ez előtt, 2022 májusától 
a gazdasági felelős pozíciót töltöttem be a 
képviseletben, 2023 március elejétől kezdve 2023 
decemberig Egyetemi Hallgatói Képviselőként 
tevékenykedtem a HK-ban. Tavaly december 
óta tartó felhatalmazásotoknak köszönthetően 
büszkén töltöm be a KJK HK elnöki pozícióját.

Gazdasági felelősként főbb szervezői 
pozícióban vettem részt, mint a 2022-es 
Gólyatábor, Kari Bál és a tavalyi Kari Napok 
szervezése. A rendezvények mellett az általános 
tevékenységeimet tekintve igyekeztem a 
pozíciót minél transzparensebbé tenni, illetve 
a képviselet gazdaságai lábait minél stabilabbá 
tenni. Gazdasági felelős létem alatt sikerült stabil 
kapcsolatot kialakítani a Műegyetemi Hallgatói 
Kft. több munkatársával, melynek eredménye, 
hogy még a mai napig is jó viszonyt ápolhatok 
velük és partnerként tekintünk egymásra.

Tavaly március közepétől az Egyetemi  
Hallgatói Képviseletben tevékenykedtem. Az 
EHK-ban eltöltött időszakom alatt sikerült 
belelátnom az egyetemi és a többi HK 
működésébe is. Sikerült meglátnom azokat a 
dolgokat, melyeket itthon nem biztos, hogy 
olyan hatékonyan végeztünk, mint más HK-k és 
ebből tudtam ötleteket meríteni. Az EHK-ban 
Sport és rendezvény felelősi pozíciót töltöttem 

be, ahol sikerült a kapcsolati tőkémet növelnem. 
Az Egyetemi Sportnap főszervezője is voltam 
ebben az évben, amin több mint 1500 hallgató 
vett részt. Az EHK-ban bizalmat szavaztak 
nekem a Szenátusi delegált pozícióra, itt sikerült 
belelátnom az egyetemi döntéshozásba és az 
Egyetemet kívülről érintő eseményekbe.

Az elnöki karrierem alatt rengeteg mindent 
vizsgáltunk felül a Képviselettel. Kimondott 
célom volt a ciklusom elején, hogy szervezetileg 
és szabályzatilag is javítsam a HK működését. 
Számomra fontos elv volt, hogy ne csak azért 
csináljunk valamit, mert az előttünk lévő 
csapat is így csinálta, hanem megindokoltan és 
megfontoltan csináljon a Képviselet mindent. Így 
nem féltem alapvető dolgokat is megkérdőjelezni 
és kikérni a többiek véleményét.

Talán ennek a mentalitásnak a legnagyobb 
produktuma az elkészült és frissített Kari 
Hallgatói Önkormányzat Szervezeti és 
Működési Szabályzata, melyben olyan alapokat 
vizsgáltunk felül, melyek fontosak a Képviselet 
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és Hallgatóság jövőjét illetően. Ez a szabályzat 
május óta érvényben van és a HK létszáma is 
bővült két fővel, így sokkal jobban el tudjuk 
oszlatni a feladatokat egymás között. Az utóbbi 
időben a HÖK rendszer talán legnagyobb 
projektjének mondható Hallgatói Önkormányzat 
Alapszabályának felülvizsgálatában is igyekeztem 
kivenni a részemet. A KJK HK itt is több 
gondolatot megfogalmazott, melyek alapján a 
jövőben a saját működésünk is gördülékenyebb 
lehetne. Ez a folyamat még jelenleg is tart és több 
szinten is egyeztetések zajlanak, viszont bizakodó 
vagyok a jövővel kapcsolatban!

Ezen kívül a HK-val nagyon sok területen 
sikerült teljes felülvizsgálatot végbe vinnünk, 
melyre nagyon büszke vagyok. Természetesen 
jelenleg is még zajlanak az utómunkálatok, 
viszont a következő időszakban végbe fognak 
menni. 

Elnökként mindig is fontosnak tartottam 
azt, hogy folyamatosan visszaadjunk a  
Hallgatóságnak. Így több év kihagyás után 
újra elindítottunk az öntevékeny köröknek egy 
eszközbeszerzési folyamatot, valamint idén 
szeptemberben (erre talán amire a legbüszkébb 
vagyok) 6 TDK pályamunkát támogathattunk 
összesen 300.000 Forint értékben. A TDK-t 
illetően sajnos meg kell jegyezni, hogy jelenleg 
a HÖK rendszer a legnagyobb támogatója 
a konferenciának, a cateringtől elkezdve az 
ösztöndíjazásig. Remélem, hogy a jövőben ez 
változni fog és sikerül megadni azt a méltó 
támogatást egy pályázatért melyet megérdemel.

Fontosnak tartottam a külkapcsolatok 
kialakítását és fenntartását. Sikerült kialakítanunk 
egy olyan partneri viszonyt az EHK-val, mely 
ezelőtt talán elképzelhetetlen lett volna. Erre 
szintén nagyon büszke vagyok és nagyon 
köszönöm azoknak, akik tettek a jó viszonyért 
mellettem. A HÖK rendszeren belül sikerült 
több kari Képviselettel is jóba lennünk, mely 

nagyon fontos eleme a HÖK rendszernek és 
ezen kívül több olyan egyetemmel is sikerült 
egyeztetnünk, ahol hasonló képzések találhatóak. 
Részt vettünk az Országos Járműmérnöki 
Napon is, mely a jövőben egy jó fóruma lehet 
a különböző egyetemi hallgatói szervezetek  
közötti együttműködésnek!

Az elmúlt időszakban sikerült kialakítanunk 
egy nagyon szoros, őszinte és partneri 
kapcsolatot több kari vezető személlyel is. A  
HK kapcsolata Dékán Úrral nagyon jó jelenleg, így 
bármilyen problémával fordultam Dékán Úrhoz, 
mindig segítőkészen fogadott. A jelenleg is zajló 
tantervfelülvizsgálat során ezek a kapcsolatok, 
melyeket a többi képviselő is öregbített, nagyon 
hasznosak voltak, így a következő évi tanterveket 
érintően elmondható, hogy mindegyikbe benne 
van a megfelelő hallgatói hang és visszajelzés. Ezek 
alapján egy sokkal modernebb és szerethetőbb 
tanterv várható majd szeptembertől. Mint már 
említettem ez az érdem nemcsak a sajátom, 
sok képviselő és bizottsági tagnak van rengeteg 
munkaórája ennek a partneri kapcsolatnak a 
segítésében. Biztos vagyok benne, hogy a jövő 
képviselete megtartja és öregbíteni fogja ezeket  a 
viszonyokat.

Ezeken kívül egy dolog van amire mindennél 
büszkébb vagyok, ez nem más, mint az a csapat, 
akik jelenleg HK-sok. Az elmúlt egy év elnöksége 
talán életem egyik legszebb időszaka volt. 
Számomra az emberek, akik most bent vannak 
barátokat jelentenek, akikhez rengeteg közös 
emlék fűz, így egy kicsit nehéz is ettől elbúcsúzni. 
Büszke vagyok mindegyikőjükre, hiszen az 
alázatos és profi munkájuk mellett még baromi 
jó arcok is! A HK-ban kialakult csapatkohézió 
azt mondhatom példaértékű, talán az egész HÖK 
rendszeren belül is. Én személyesen nagyon 
büszke vagyok arra, hogy ezt a csapatot én 
vezethettem! Kívánom nekik, hogy a jövőben is 
így folytassák, hiszen akkor nem érheti a HK-t 
probléma!
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Ha eddig eljutottatok a beszámolóban, akkor 
csak egy üzenetet szeretnék számotokra hagyni, 
főleg az előző bekezdés miatt. Aki nem tette még, 
az jöjjön el HK-zni! Itt egy olyan dolgot kap az 
ember, melyet ilyen fiatalon lehetetlen, hogy 
megtapasztaljon máshol! Annyi élménnyel és 
emlékkel gazdagodhattok, hogy azt az ember nem 
is gondolná. Tudom sokan félnek attól, hogy nagy 
felelősség és sok energiát vesz el a tanulmányoktól, 
magánélettől. De megéri, mert nagyon sok emberi 
kapcsolatot tudtok kiépíteni (és természetesen a 
megszerzett soft skillenek is fontosak :D) 

Záró gondolatnak szeretném megköszönni 
mindenkinek, akivel az elmúlt majdnem 3 évben 
találkozhattam a HK miatt. Köszönöm szépen 
ezt az időszakot és külön köszönöm, hogy 
mindig ilyen nagy bizalmat adtatok nekem és 
támogattátok elképzeléseinket a HK-val!

Köszönettel:

        Szatzger Martin
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Kovács Dóra
Alelnök, Belső működési felelős

Sziasztok!
Kovács Dóra vagyok, elsőéves logisztikai 

mérnök MSc hallgató. Furcsa érzéssel írom e 
sorokat, hiszen most nem az ambícióimat kell 
összefoglalnom valamely pozícióra, hanem az 
elmúlt 2,5 év tevékenységeit. Az idei Időközi 
Tisztújító Szavazáson már nem indulok 
képviseleti posztért, elérkezett az ideje, hogy 
átadjam a stafétabotot.

2021 szeptember óta vagyok aktív tagja 
a kari közéletnek. Először a Hallgatói 
Irodában próbáltam ki magam, mint irodai 
asszisztens, majd novemberben csatlakoztam 
a Rendezvényszervező Bizottsághoz. 2022 
februárjától Tanácskozási Jogú Tagként  
segítettem a Képviselők munkáját. 2022 
májusától pedig egészen két éven át én tölthettem 
be a Közéleti felelős pozíciót. Közben 2023 
szeptemberében a Képviselet bizalmat szavazott 
nekem alelnökként. Idén májusban viszont 
váltottam és a belső működési felelős pozícióra 
adtam le a jelentktezésem. Mindenekelőtt 
szeretném Nektek megköszönni az évek során 
belém fektetett bizalmat, minden igyekezetemmel 
azon voltam, hogy Titeket a lehető legjobban 
tudjalak képviselni, segíteni.

Közéleti felelősként az első évem a betanulásról 
és a rendszer megismeréséről szólt amellett, 
hogy a Körvezetőkkel igyekeztem minél jobb 
kapcsolatot kialakítani. A második évemben már 
igyekeztem fejleszteni, kicsit magamra igazítani 
a pozíciót, új szokásokat bevezetni. Minden félév 
elején és végén is leültem minden Körvezetővel 
átbeszélni az adott félévet, illetve a változtatások 
kapcsán kikértem a véleményüket, így tudtunk 

közösen fejlődni. Ezeknek hála mindig pozitív 
visszajelzéseket kaptam, melyek motiváltak a 
hétköznapok során. Az Öntexpo rendezvényünk 
régen is volt, de egy ideig sajnos feledésbe 
merült. Akkor igazából anélkül, hogy erről 
tudtam volna, bedobtam az ötletet, hogy jó lenne 
egy ilyet rendezni és így visszahoztuk ennek a 
rendezvénynek a hagyományát. Emellett az első 
Közéleti Vetélkedő szervezéséből is masszívan 
kivettem a részem. 

Mindig is szerettem szervezkedni és 
rendezkedni, így amikor felkértek alelnöknek, 
örömmel fogadtam el a felkérést. Alelnökként 
minden területbe betekintést nyerhettem, 
igyekeztem is minden terület munkáját segíteni, 
különösen, ha az újak betanításáról volt szó. 
December óta kormányoztuk ezt a hajót 
Martinnal. Együtt kezdtük az egyetemet, a TJT-t, 
a HK-t is és most együtt is fejezzük be. Úgy 
gondolom, hogy nagyon jó csapatot alkottunk 
együtt és sikerült megvalósítanunk, amit anno 
elterveztünk.

Az elmúlt fél év más volt, hiszen én vagyok
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az első belső működési felelős. Bár a területtel 
járó feladatok nem voltak ismeretlenek, történtek 
változások, melyekhez igazodni kellett. Legfőbb 
feladatom a Hallgatói Iroda vezetése volt, 
ahol szeptembertől elindítottuk az ügyeleti 
rendszert, illetve tavaly a félév végén fogadóórát 
is tartottunk. Ezen kívül leginkább operatív 
dolgokkal foglalkoztam, mint például ráérős 
táblák elkészítése.

HK-s pályafutásom alatt volt két szívügyem, 
az egyik az oktatás, másik a kollégium 
területe. Oktatás területen talán már a legelső 
megválasztásom óta tagja vagyok a Logisztikai 
mérnöki szakbizottságnak, ahol főleg most 
a tantervváltás időszakában sok teendő van. 
Igyekszünk minél jobban becsatornázni a 
véleményeiteket, hogy ezek alapján a lehető legjobb 
javaslatokat tegyük. A szakbizottsági tagságomat 
viszont nem szeretném abbahagyni, amennyiben 
az újonnan megalakult Képviselet ezt lehetővé 
teszi számomra. Másik terület a kollégium, ahol 
elindítottam a kollégiumi infrastruktúra fejlesztő 
projektet. Ennek keretein belül már több fejlesztés 
is megvalósult szeretett Baross Palotánkban 
és idén még a filagória téliesítését szeretnénk 
befejezni a HUB-osok segítségével.

Bár a Képviseletben leteszem a lantot, a 
közéletben továbbra is szeretnék aktív maradni, 
mint bizottsági tag és olyan projektekkel 
foglalkozni, melyekre az utóbbi időszakban 
nem volt idő. MSc hallgatóként látom, hogy mit 
lehetne változtatni a képzésen annak érdekében, 
hogy vonzóbb legyen, így nekem ez az egyik 
legfontosabb célkitűzésem a jövőre nézve.

Az elmúlt 2,5 év során nagyon sokat változott 
a Képviselet összetétele. Minden HK egy kicsit 
más, így ami az egyik felállásnál működik, a 
másiknál már lehet, hogy kevésbé. De egy dolog 
nem változik, még pedig, hogy mennyi pluszt 
ad a HK. Szeretném megköszönni minden 
képviselőtársamnak az alázatos munkáját, akikkel 
az elmúlt időszakban együtt dolgozhattam. 

élményt, amit ez a 2,5 év adott, egyetemi 
tanulmányaimat sokkal színesebbé tették. Úgy 
gondolom, hogy személyesen is rengeteget 
fejlődtem, olyan készségeket sikerült 
elsajátítanom, melyeket az élet más területein 
tudok hasznosítani. Számos olyan baráti 
kapcsolattal gazdagodtam, melyek túlmutatnak 
a képviselet adta légkörön. A soron következő 
új képviseletnek sikerekben gazdag időszakot 
kívánok, találjátok meg minden nehézségben 
a pozitívumot, fejlődjetek közösen, és vigyétek 
tovább a hallgatói érdekképviselet értékét!

Még egyszer köszönöm mindenkinek az évek 
során belém fektetett bizalmat. Kívánom Nektek, 
hogy találjátok meg a saját KJK-s utatokat, legyen 
az közéleti vagy tudományos vonatkozású, 
gazdagodjatok minél több élménnyel! 

További sok sikert kívánok az egyetemi 
tanulmányaitokhoz! 

Jó utat!

Kovács Dóra
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Lengyel Zsolt
Egyetemi Hallgatói Képviselő

Sziasztok!
Lengyel Zsolt vagyok, ötödéves járműmérnök 

hallgató. 
Gólya korom óta aktívan részt veszek a 

közéletben, bár a Covid miatt csak későn tudtam 
oszlopos tagja lenni a közösségnek. Először a 
Baross Rádióba csatlakoztam, melyben mai 
napig aktívan tevékenykedem.  Első nagyobb 
közösségépítő tevékenységemet a Mentor Gárda 
keretein belül végeztem. 

2023 tavaszán lettem tagja a 
Közlekedésmérnöki és Járműmérnöki kar 
Hallgatói Képviseletének, mint Kollégiumi 
felelős. Ezt a pozíciót 2024 tavaszáig viseltem.

Ez az időszak elegendő volt ahhoz, hogy 
belerázódjak a Képviseleti életbe, hasznos soft 
skilleket tanuljak, még inkább megtanuljak 
csapatban, akár nagyobb feladatokon dolgozni  
és a megfelelő rendszerszemléletet is 
elsajátítottam.

2024 májusától a KJK Egyetemi Hallgatói 
Képviseleti delegáltjaként folytattam a 
pályafutásom. EHK-s ként még inkább kitárult 
előttem a világ. Még több emberrel ismerkedtem 
meg, még mélyebb betekintést nyerhettem az 
Egyetem működésébe.

Ebben az időszakban foglalkoztam az Egyetemi 
hallgatóságot érintő kérdésekkel, pályázatokkal, 
illetve Kari Hallgatói Képviseleteknek szervezett 
továbbképző hétvégék szervezéséből is aktívan 
kivettem a részem.

Az EHK-s lét megtanította, hogyan tudok 
még konstruktívabb kritikát megfogalmazni 

esetlegesen eltérő vélemények esetén, illetve, 
hogy sapatban

hogyan tudom képviselni a saját Kari 
érdekeinket más Karok képviselőivel szemben.

Nem volt egyszerű ez az időszak, mérhetetlenül 
sok problémával találkoztunk, amelyeket többé-
kevésbé meg is tudtunk oldani. Mindig volt mit 
csinálni az irodában és ha kerestem, mindig 
kaptam új feladatot, amit magamhoz mérten 
mindig nagy erőbedobással és lelkesedéssel 
csináltam meg. Ilyenek voltak például az 
Egyetemi pályázatok bírálásai is, amikhez 
annyira nem értettem az elején, de a végére már 
rutinszerűen tudtam a különféle pályázatokat 
bírálni. A Kari Hallgatói Képviselőknek szervezett 
továbbképzőkben is aktív szervező voltam, akár 
az előkészületekre, akár a helyszíni teendőkre 
gondolok. Beleadtam mindent, hogy minden jól 
sikerüljön és jól érezzék magukat a Képviselők, 
miközben hasznos tudást adtunk át nekik a 
különböző szekciókon.

Ezeken kívül országos szinten is képviseltem 



8

az Egyetemünket, több, HÖOK által szervezett 
közgyűlésen, vezetőképzőn vettem részt a BME 
színeiben, ahol megismerhettem más egyetemek 
működését, látásmódját, alkalmanként volt 
lehetőségem adott témákban konstruktív vitát is 
folytatni más egyetemi Képviselőkkel különféle 
témákban. Ezzel sokat tudott bővülni a látóköröm 
és új szemléleteket tudtam megismerni.

Összességében elmondhatom, hogy 
eredményes volt ez a másfél év Képviselőként, sok 
tapasztalattal, baráttal és élménnyel gazdagodtam 
ezalatt az 558 nap alatt.

Azonban úgy alakult az élet, hogy az 
egyetemen kívüli munkám és a tanulmányaim 
mellett már nem tudom teljeskörűen ellátni a 
Képviselői feladatokat, így nem tudnálak Titeket 
110%-os erőbedobással képviselni akár Kari, akár 
Egyetemi szinten, ezért veszek szomorú búcsút 
a Képviselettől, azonban amíg Hallgató vagyok 
az Egyetemen, addig aktívan segíteni fogom a 
Képviselet munkáját bizottságokon keresztül, 
ahogy időm és energiám engedi.

Köszönöm Nektek, Hallgatótársaimnak az 
eddigi bizalmat, és a Képviselőtársaimnak a sok 
szép emléket!

További sok sikert Mindenkinek, Hajrá KJK 
HK!

 

              Lengyel Zsolt
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Somodi Barnabás
Utánpótlás felelős, Erasmus felelős

Sziasztok! 
Somodi Barnabás vagyok, végzős 

járműmérnök hallgató, járműmechatronika 
szakirányon.

2020-ban a Baross Rádió csapatában 
kezdtem meg közéleti pályafutásom. A 
Rendezvényszervező Bizottságban eltöltött fél 
évem után, a Mentor Gárda tagjává váltam, hiszen 
mindig is szerettem emberekkel foglalkozni. A 
mentorként eltöltött évem végén, úgy alakult, 
hogy a vezető szerepben is kipróbálnám magam, 
mint Tankör- és Utánpótlás felelős.

A Gárda vezetőjeként az elsődleges célom 
az volt, hogy egy kiemelkedő csapatkohézió 
alakuljon ki a Mentor Gárdán belül, hiszen csak 
akkor lehet mindazt átadni, ami egy átlag BME-
st Közlekessé tesz. Emellett fontosnak éreztem, 
hogy tanulmányilag is megadják a mentorok a 
szükséges támogatást, hogy a gólyák egy sikeres 
egyetemi pályafutás elé nézhessenek. Sikerült 
azt is elérni, hogy a mentornak jelentkező 
hallgatók, a mentális segítségnyújtás területén 
is jártasabbak legyenek. A Gárdával való közös 
munkám során, nem csak az ő fejlődésüknek 
lehettem szemtanúja, hanem a sajátomnak is. 
Összességében a rendezvények színvonalára és 
a Mentor Gárda vezetésére, úgy érzem büszkén 
tekinthetek vissza.

A Hallgatói Képviselet 2024 tavaszán úgy 
gondolta, hogy bővítené a szervezeti felépítését, 
egy pozíció szétbontásával, illetve egy új pozíció 
létrehozásával. A szétválasztásra került poszt 
egy Tankörf elelősre és egy Utánpótlás felelősre 
bomlott. Eleinte az Utánpótlás felelős feladatkörét 

jócskán homály fedte. Annyit tudtunk, hogy egy 
csapat koordinálását kell majd végezni, akik 
különböző projektekkel fognak foglalkozni, és 
hogy aki elindul erre a pozícióra, annak le kell 
fektetni az új poszt alapjait. Mivel bátran ki 
tudom jelenteni, hogy Tankör felelősként, maga 
a Gárda vezetése volt a számomra legkedvesebb 
feladat, nem kellett sokat gondolkodnom, hogy 
elinduljak-e Utánpótlás felelősnek.

Az elmúlt félévben ezen a poszton bővítettem 
a HK sorait. Tudtam, hogy ebben a félévben 
nem az a feladatom, hogy az összes HK-s 
projektet megvalósítsuk a Hallgatói Utánpótlás 
Bizottsággal, hanem hogy stabil lábakra helyezve 
adhassam majd tovább a posztot. Szerintem 
sikerült felépítenem a HUB működését, és 
sikerült lehetőséget nyújtanom a Képviselet 
tevékenységei iránt érdeklődő hallgatók számára, 
hogy betekintést nyerjenek a HK mindennapjaiba. 
Emellett természetesen sikerült projekteket is 
véghez vinni. A jelen őszi félév során a bizottság, 
hétről-hétre vizsgálta felül a meglévő előadásokat, 
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vagy akár készített új anyagokat az Egyetemi 
Polgári Ismeretek tárgyhoz. Ezt a projektet a 
Tankör felelősi múltamból eredően mindenképp 
meg szerettem volna valósítani. A másik előre 
eltervezett projektem, a filagória téliesítése volt. 
Amikor ezt olvassátok, ha minden jól ment, 
akkor a filagória már téliesített állapotban fogadja 
a kertbe érkező kolisokat. 

A Képviselettel úgy döntöttünk, hogy a 
GólyaTanács programsorozatot áthelyezzük erre a 
félévre és egy HUB-HK kollaborációként vinnénk 
a gólyák és a felsőbb évesek elé. Úgy gondolom, 
hogy sikeres rendezvény lett, ahol szórakoztatóbb, 
de mégis informatívabb környezetben tudtuk 
bemutatni a HK-t. A HUB-osok, a képviselőkkel 
együtt készültek az előadásokra, amivel sikerült 
még jobban belelátniuk egy-egy képviselő 
feladataiba.

Remélem, amikor évek múltán majd 
érdeklődöm a Képviselet felől, akkor azt 
tapasztalom, hogy egy hasznos és stabil poszt lett 
az Utánpótlás felelős!

Köszönöm a HUB-os barátaimnak, hogy 
segítettek megalapozni a poszt jövőjét! Köszönöm 
a 2023-as Mentor Gárdának a rengeteg szép 
emléket és a sok csodás barátot! Köszönöm 
minden képviselőtársamnak, akivel az elmúlt 
másfél évben volt szerencsém együtt tenni a 
karért és rengeteget nevetni! 

Továbbra is, 
Jó utat a Közlekesnek!
   

              Somodi Barnabás


